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Z á p i s 
z jednání Akademického senátu LF UK v Plzni  

21. 2. 2019; 15:00, ŠAF velká posluchárna 

 

Přítomni:  
 

Akademičtí pracovníci: Ing. Václav Babuška, Ph.D.; MUDr. Jan Barcal, Ph.D.; prof. MUDr. Milan 
Hora, Ph.D., MBA; doc. MUDr. Aleš Kroužecký, Ph.D.; doc. MUDr. Jitka Kuncová, Ph.D.; doc. 
MUDr. Václav Liška, Ph.D.;  prof. MUDr. Martin Matějovič, Ph.D.; doc. MUDr. Jiří Moláček, 
Ph.D.; doc. MUDr. Zdeněk Novotný, CSc.; MUDr. Richard Pradl, Ph.D.;  prof. MUDr. Karel 
Pizinger, CSc.; doc. MUDr. Tomáš Reischig, Ph.D.; doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D.;  doc. 
MUDr. Mgr. Zbyněk Tonar, Ph.D.; PhDr. Dana Zdeňková; 

Studenti: Denis Biedermann; Martin Chaloupka; Eva Pešková; Jiří Rott; Rachel Sajdlová; MUDr. 
Adam Skalický; Truong Hoang Hieu; 

Omluveni: doc. MUDr. Jan Beneš, Ph.D.; MUDr. Kristýna Bajcurová;  

Hosté: Mgr. Buriánková; prof. MUDr. Ferda, Ph.D.; prof. MUDr. Fínek, Ph.D.; doc. MUDr. Čeledová, 
Ph.D.; MUDr. Čevela, Ph.D.; doc. RNDr. Fiala, CSc.; MUDr. Kasl, Ph.D.; doc. RNDr. 
Kmoníčková, CSc.; Ing. Klečková; Ing. Kočí; MUDr. Korčáková; Ing. Křikavová;  MUDr. 
Machartová, Ph.D.;   MUDr. Pastirčáková;  doc. MUDr. Přibáň, Ph.D.;   

51 studentů LFP (dle prezenční listiny) 

Program: 

• Schválení zápisu z jednání AS 25.10.2018 -  doc. MUDr. Skalický, Ph.D. 
• Schválení programu jednání AS 21.2.2019  -  doc. MUDr. Skalický, Ph.D. 
• Proběhlá hlasování per-rollam - doc. MUDr. Skalický, Ph.D. 
• Aktuální informace z LFP - prof. MUDr. Fínek, Ph.D. 
• Rozdělení studentů na stáže v 6. ročníku - studentka Sajdlová 

• Organizační změny v prvním ročníku Všeobecného lékařství v akademickém roce 2019/2020 a 
následně v ročnících dalších a základní schéma výuky pro akreditaci Všeobecného lékařství pro 
léta následující počínaje akademickým rokem 2020/2021 –prof. MUDr. Ferda, Ph.D., doc. 
MUDr. Moláček, Ph.D. 

• Správa a ekonomika LFP (Ing. Klečková, Ing. Kočí) 

• Návrh rozdělení finančních prostředků na jednotlivé programy Progres uskutečňované na 
Lékařské fakultě v Plzni v r. 2019 - prof. MUDr. Matějovič, Ph.D. 

• Různé 

 
Schválení zápisu z posledního jednání AS LFP -  doc. MUDr. Skalický, Ph.D. 

K zápisu z jednání AS  ze dne 25.10.2018 nebyla vznesena žádná připomínka a zápis byl 20 přítomnými 
senátory schválen. 

 
Schválení programu jednání AS 21.2.2019  -  doc. MUDr. Skalický, Ph.D. 

Předseda AS požádal přítomné senátorky a senátory o schválení programu jednání, ve kterém došlo 
k úpravám/doplnění oproti pozvánce. Podklady k jednotlivým bodům jednání obdrželi členové AS 
v písemné podobě předem k prostudování. 

Program jednání byl 20 přítomnými členy AS schválen. 
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Proběhlá hlasování per-rollam - doc. MUDr. Skalický, Ph.D. 

• hlasování o nových doktorských studijních programech (lékařská  mikrobiologie, experimentální 
chirurgie, lékařská biologie a genetika, od 28.11.2018) – hlasování prozatím zrušeno  

• hlasování o schválení podmínek pro přijímací řízení DSP programu Kardiovaskulární vědy (od 
3.12.2018, hlasovalo 22 členů AS, všech 22 členů s předloženým návrhem souhlasilo -  Babuška, 
Barcal, Beneš, Hora, Kroužecký, Kuncová, Liška, Matějovič, Moláček, Novotný, Pizinger, Reischig, 
Tonar, Zdeňková, Bajcurová, Biedermann, Chaloupka, Pešková, Rott, Sajdlová, Skalický Adam, 
Hieu Truong Hoang) 

• hlasování o rozdělení výsledku hospodaření 2017 (od 17.12.2018, hlasovalo 20 členů AS, všech 20 
členů s předloženým návrhem souhlasilo - Babuška, Beneš, Hora, Kroužecký, Kuncová, Liška, 
Matějovič, Moláček, Novotný, Pradl, Reischig, Skalický Tomáš, Tonar, Bajcurová, Biedermann, 
Chaloupka, Pešková, Rott, Skalický Adam, Hieu Truong Hoang) 

• hlasování o postgraduálním programu Experimentální chirurgie (po úpravách) a o ostatních nových 
postgraduálních programech, tak jak byly při původním hlasování 28.11.2018 předloženy 
Experimentální chirurgie (od 21.1.2019, hlasovalo 20 členů AS, všech 20 členů s předloženým 
návrhem souhlasilo - Babuška, Beneš, Hora, Kroužecký, Kuncová,  Matějovič, Moláček, Novotný, 
Pizinger, Pradl, Reischig, Tonar, Zdeňková, Bajcurová, Biedermann, Chaloupka, Pešková, Rott, 
Skalický Adam, Hieu Truong Hoang;) 
Ostatní nové postgraduální programy, tak jak byly při původním hlasování 28.11.2018 předloženy 
(od 21.1.2019, hlasovalo 20 členů AS, 19 členů s předloženým návrhem souhlasilo - Babuška, 
Beneš, Hora, Kroužecký, Kuncová, Matějovič, Moláček, Novotný, Pradl, Reischig, Tonar, 
Zdeňková, Bajcurová, Biedermann, Chaloupka, Pešková, Rott, Skalický Adam, Hieu Truong Hoang; 
1 člen nesouhlasil – Pizinger) 

• hlasování o předloženém záměru LFP uzavřít smlouvu o dílo na základě veřejné zakázky UniMeC-
II. Etapa-zhotovitel stavby (od 29. 1.2019, hlasovalo 21 členů AS, všech 21 členů s předloženým 
návrhem souhlasilo - Babuška, Barcal, Beneš, Hora, Kroužecký, Kuncová, Liška, Matějovič, 
Moláček, Pizinger, Pradl, Reischig, Skalický Tomáš, Tonar, Zdeňková, Bajcurová, Biedermann, 
Chaloupka,  Rott, Skalický Adam, Hieu Truong Hoang) 

• 27. a 28. 11. 2018 proběhly volby do AS UK. Zvoleni byli: 
z řad akademických pracovníků: doc. MUDr. J. Moláček, Ph.D. a MUDr. K. Ježek 
z řad studentů: M. Chaloupka a MUDr. A. Malečková 

 
Aktuální informace z  LFP –  prof. MUDr. Fínek, Ph.D. 

� asociace děkanů se aktivně zapojila do programu postgraduálního vzdělání a vytvořila návrh 
zákona, ve kterém je lékařům v postgraduální přípravě započítávána činnost medicínská 
i pedagogická 

� bylo vyhlášeno výběrové řízení na zhotovitele dostavby kampusu (předpokládané zahájení 
stavby na konci léta 2019) 

� prof. Fínek se setkal s novým děkanem Fakulty zdravotnických studií ZČU PhDr. L. Štichem 
a rektorem ZČU doc. RNDr. M. Holečkem na jednání o další spolupráci 

� probíhají intenzivní jednání o dalším systému financování po ukončení NPU (dopad na 
financování Biomedicínského centra) s předsedou Ekonomické komise doc. Nachtigalem 

� LFP obdrží na základě dlouhodobého finančního opatření MŠMT k navýšení kapacit lékařských 
fakult  - 15% navýšení počtu studentů v roce 2019 -  62 mil. Kč 

� prof. Fínek se setkal se zástupci studentských spolků 
 
Rozdělení studentů na stáže v 6. ročníku - studentka Sajdlová 

Studenti 5. ročníku vyjádřili nesouhlas s obdrženým zařazením do nemocnic na stáž v 6. ročníku. 
Původní rozdělení na základě bodového hodnocení do Plzně, Českých Budějovic a Ústí nad Labem bylo 
podle informace ze 14.2.2019, kterou obdrželi mailem, rozšířeno do dalších nemocnic Plzeňského, 
Jihočeského a Ústeckého kraje, aniž by studenti byli předem upozorněni. 
Za zásadní považují studenti: 
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• změnu podmínek po podání žádosti – studenti podávali žádost o zařazení na stáž ještě v době, kdy 
měli na výběr ze tří míst 

• neinformovanost studentů o výsledcích jednání LFP se zástupci holdingů  
• zajištění kvality výuky státnicových předmětů v malých nemocnicích, které nemají odpovídající 

lůžková oddělení, zajištění přednášek a seminářů, výuka podle plzeňských sylabů 
• zajištění kontinuity práce studentů ve vědeckém výzkumu (pravidelné dojíždění do Plzně?) nebo 

působení v Akademickém senátu 
• neprůhledné rozdělení do nemocnic – jak se bude postupovat v případě většího počtu nemocnic, jak 

byl aplikován stávající bodový systém na nový návrh  
• sociální dopady změn – rodina, práce, studenti samoživitelé, závislí na svém příjmu 
• zajištění bydlení mimo Plzeň – bude zajišťovat studijní oddělení nebo příslušné nemocnice? Mají 

nemocnice nebo města odpovídající ubytovací kapacitu? 
• zařazení studentů, kteří by mohli vykonávat stáž v místě svého bydliště, do jiného města 
Prof. MUDr. Ferda, Ph.D.: 
Cílem nového rozdělení je především zkvalitnění výuky (za stávajícího stavu velký počet studentů ve 
skupinách, přeplněnost klinik, nedostatek praktické výuky). Základní obory praktických činností, 
s nimiž se má student setkat, jsou přílohami smluv. Informace o plánovaných změnách zazněly na 
Kolegiu děkana, kde je přítomen zástupce studentů, a na jarním a podzimní shromáždění Akademické 
obce. Pokračování vědecké práce může probíhat i na jiném pracovišti, vědecká práce však nemůže 
probíhat na úkor praktické výuky v 6. ročníku. Počet studentů v českých Budějovicích a v Ústí nad 
Labem zůstává stejný, do nemocnic holdingů je plánováno po dvou studentech ve třech skupinách po 
základních oborech (interna, chirurgie, pediatrie + gynekologie a porodnictví). Ubytování a stravování 
budou zajišťovat jednotlivé nemocnice, které se k praktikování tohoto typu staví s pochopením a 
vstřícně. V případě zájmu o absolvování předstátnicové přípravy v jiné než fakultou nasmlouvané 
nemocnici musí student požádat písemně o souhlas garanty předstátnicových oborů. 
Návrh postupu při výběru míst na praxi v 6. ročníku: N = B + P (B = body získané současným systémem; 
P = 200 - (100*průměr prospěchu 1.- 4. ročník). Přihlašování pět po sobě následujících dní, otevření 
8:00-14:00; 1. den pro 100 bodů a více; 2. den 75 až 99 bodů; 3. den 50 až 74 bodů; 4. den 25 až 49 
bodů; 5. den zbytek. 
 
Diskuze: 
Studenti vnímali informace o plánovaných změnách jako rozvahu, o níž nepředpokládali, že se jich bude 
bezprostředně týkat. Nejsou informováni, zda z již uzavřených smluv vyplývají finanční nebo jiné 
závazky. 
Prof. MUDr. Fínek, Ph.D. – smlouvy jsou připraveny, nejsou dosud signovány, řeší se formální detaily, 
žádné závazky pro LFP nevyplývají. Je také možno, aby si student domluvil sám praxi mimo  
nasmlouvaná zdravotnická zařízení.  
Mgr. Buriánková – studenti se do 31.3.2019 přihlásí na studijním oddělení, zda mají zájem o ubytování, 
které následně studijní oddělení hromadně zajistí v příslušné nemocnici. 
Pokud si student chce sám zajistit praxi mimo nasmlouvaná zařízení a má ji schválenou garanty 
státnicových oborů, musí si po dohodě se studijním oddělením nechat v dané nemocnici potvrdit 
potřebné dokumenty, uveřejněné na webu LFP. 
Státní zkoušky budou probíhat stejným způsobem, počet kruhů bude rozšířen. 

Další dotazy mohou studenti zasílat mailem předsedovi AS doc. MUDr. Skalickému, Ph.D., který je 
předá k zodpovězení. 
 
Organizační změny v prvním ročníku Všeobecného lékařství v akademickém roce 2019/2020 
a následně v ročnících dalších a základní schéma výuky pro akreditaci Všeobecného lékařství 
pro léta následující počínaje akademickým rokem 2020/2021 –prof. MUDr. Ferda, Ph.D., doc. 
MUDr. Moláček, Ph.D. 
Prof. Ferda předložil AS žádost o posouzení změn v organizaci studia I. ročníku (ak. rok 2019/2020) 
a ročníků následujících a požádal AS o schválení.  
Prof. Ferda detailně vysvětlil důvody změn (budoucí navýšení počtu přijímaných studentů /293 
prvostudentů, 105 studentů v angličtině, 18 skupin v ČJ, 6 skupin v AJ/  i potřeba přizpůsobení 
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moderním trendům ve výuce) a navrhované úpravy (které jsou současně také podkladem pro novou 
akreditaci oboru Všeobecné lékařství, věk garanta je 65 let včetně k 1.6.2019 a podmínkou je jeho 
habilitace v daném oboru či habilitace dosažitelná do dvou let s preferencí vzdělání v lékařství). 

Nejdůležitější navrhované změny: 
• Sjednocení výuky Anatomie do jediného dvousemestrového předmětu 
• Sjednocení výuky Lékařské chemie a biochemie do jediného dvousemestrového předmětu 
• Přesunutí předmětu Biofyzika do zimního semestru prvního ročníku s recipročním převedením 

výuky Biofyziky pro stomatology do letního semestru 
• Zavedení elektronického předmětu Základy přístrojové techniky v Radiologii, Nukleární medicíně a 

Radioterapii 
• Zavedení předmětu Základy ošetřování nemocných v prvním a druhém ročníku s problémově 

orientovanou výukou 
• Zavedení předmětu Klinická propedeutika, problémově orientovaného předmětu se zaměřením na 

příznaky, diagnostiku zobrazovacími, laboratorními a přístrojovými vyšetřovacími metodami 
• Přesun výuky předmětu Farmakologie do letního semestru druhého ročníku a zimního semestru 

ročníku třetího, důvodem je požadavek klinických oborů na znalosti farmakologie před zahájením 
vlastní klinické výuky 

• Přesun předmětu Patofyziologie do letního semestru druhého ročníku a zimního semestru ročníku 
třetího 

• Zavedení předmětu Interna I zakončeného zkouškou, jako předmětu, který zaujímá v sobě Interní 
propedeutiku a základní obory vnitřního lékařství – Kardiologie a Pneumologie 

• Zavedení problémově orientovaného předmětu Neurobehaviorální vědy, teoretickou nadstavbu nad 
předměty Anatomie, Histologie a embryologie, Fyziologie a Patofyziologie a současně preklinickou 
přípravu pro předměty Neurologie a neurochirurgie a Psychiatrie 

• Zavedení předmětu Simulační výuka intenzivní péče a medicíny neodkladných stavů do třetího 
ročníku s navázáním na projekt vybavení simulačního centra 

• Přesun předmětů Epidemiologie a Infekčního lékařství do čtvrtého ročníku – důvodem je těsnější 
navázání na Internu, Pneumologii, Neurologii a Dermatovenerologii a také využití semestrálního 
způsobu výuky k tomu, aby studenti se seznámili se sezónně se vyskytujícími nemocemi. Oba 
předměty budou sloučeny v jeden společný, který zapadá do výše uvedeného akcentu na problémově 
orientovanou výuku. 

• Oddělení Neurochirurgie od předmětu Chirurgie a spojení v jeden předmět Neurologie a 
Neurochirurgie z důvodu příbuznosti problematiky, vyšetřovacích metod a mnoha styčných bodů, 
které vedou k posílení problémově orientované výuky a neposledně z důvodu posílení personálního 
zajištění předmětu 

• Posílení výuky Dermatovenerologie se zkouškou v zimním semestru čtvrtého ročníku 
• Převedení výuky Pneumologie do čtvrtého ročníku 
• Zavedení střídavé výuky předmětů Radiologie a Nukleární medicína s Urologií a Pneumologie 

s Neurologií a Neurochirurgií mezi sudými a lichými skupinami studentů. Liché studijní skupiny 
budou mít Urologii a Pneumologii v zimním semestru, sudé skupiny v letním. Naopak Radiologii a 
Nukleární medicínu a neurochirurgickou část Neurologie a Neurochirurgie budou mít sudé skupiny 
v zimním semestru a Urologii a Pneumologii v letním. 

• Zavedení předmětu Paliativní medicína a Geratologie do čtvrtého ročníku, kdy problematika 
předmětu ve výuce zcela chybí 

• Zavedení povinného integrálního předmětu Právní a ekonomické otázky v medicíně a Forenzní 
medicína do čtvrtého ročníku s cílem na posílení na právní povědomí lékařů 

• Rozšíření předmětu Tělovýchovné lékařství o problematiku rehabilitace a balneologie 
• Zavedení elektronického předmětu Biostatistika do čtvrtého ročníku 
• V pátém ročníku zavedení úvodních bloků přednášek, tak aby teoretický základy páteřních předmětů 

bylo možné přednést studentům před praktickou výukou 
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• Zavedení předmětu Klinická mikrobiologie do pátého ročníku 
• Zavedení úplné výuky v šestém ročníku u lůžka nemocného s náplní odpovídající práci sekundárního 

lékaře oddělení 
• Posílení individuální volby Volitelných předmětů v jednotlivých ročnících počínaje ročníkem 

druhým, kdy nabízené volitelné předměty budou koncipovány jako větší celky s minimální délkou 
výuky 6 hodin za semestr, doplněny budou také elektronické volitelné předměty. 

Diskuze:  
projednáván počet zkoušek v prvním ročníku, možnost rozšíření rozsahu výuky přístrojové 
techniky, elektronická výuka. 
Hlasování o schválení předložených organizačních změn v I. ročníku všeobecného lékařství od ak. 
roku 2019/2020  

pro schválení 22 
proti schválení 0        
zdrželi se hlasování 0 
Akademický senát LFP schvaluje předložené organizační změny v I. ročníku všeobecného lékařství 
od ak. roku 2019/2020 

 
Správa a ekonomika LFP (Ing. Klečková, Ing. Kočí) 

Ing. Kočí – investiční rozpočet fakulty: 

Fond reprodukce majetku k 31.12.2018 (v tis. Kč): 

                                           Schválená částka           Čerpání                   Nečerpáno            Úspora 

Stroje a zařízení 2 218  Kč 1 996  Kč 0 Kč 222  Kč 
Stavby 933  Kč 190  Kč 743  Kč 0 Kč 
Ostatní 7 054  Kč 6 052  Kč 0 Kč 1 002  Kč 
Překlenutí  4 467 Kč   
 10 205 Kč 8 238 Kč 743 Kč 1 224 Kč 

Fond reprodukce majetku v roce 2019: schválen na zasedání AS 25.10.2019 

Ing. Kočí seznámil členy AS s návrhem aktualizace FRM 2019 a zdůvodnil nové položky: 
Stavby: 2 435 000 Kč (nově Externí manažer projektu dostavby UniMeC 1 000 000 Kč);  
Stroje a zařízení: 1 490 000 Kč (nově Avast licence, Auditpro, fotoaparát se zázname 4K, mikrobus);  
Ostatní: 8 265 000 Kč; 
Celkem: 12 190 000 Kč 

Ing. Kočí předložil po podrobném rozboru členům AS k posouzení a schválení návrh usnesení: 
Akademický senát LF v Plzni schvaluje využití prostředků z Fondu reprodukce majetku v roce 
2019: 

• pro pořízení strojů a zařízení, software (nehmotného majetku), služeb, staveb a krytí 
kofinancování a nezpůsobilých výdajů projektů v roce 2019 celkem ve výši 12 190 000 Kč 
v přednesené struktuře 

• až 20 000 000 Kč k dočasnému profinancování projektů, zejména OP VVV 
Hlasování o návrhu schválení výše uvedeného návrhu usnesení o navýšení prostředků z FRM 
v roce 2019  

pro schválení 20 
proti schválení 0        
zdrželi se hlasování 0 
Akademický senát LFP schvaluje výše uvedený návrh usnesení o navýšení prostředků čerpání z FRM 
v roce 2019 
 

Ing. Klečková – ekonomické a personální výstupy: 

Hospodářský výsledek za rok 2018 (před zdaněním): 2 164 000 Kč 
Fond provozních prostředků k 31.12.2018: 137 088 000 Kč 
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Objem hrubých mezd 2018: 241 468 062 Kč 
Odměny 2018: 59 144 096 Kč 
Benefity 2018 (zdroj sociální fond): 4 032 497 Kč 
 

Ing. Klečková – jednotlivé administrativní části LFP: 
Osobní a mzdové oddělení 

• přechod na elektronické výplatní pásky – v systému WhoIs, zaměstnanec si může uložit 
nebo vytisknout. Výhodou je úspora času účetních a nákladů na tisk papírových pásek (4 
Kč/ks). Schváleno Kolegiem děkana 19.2.2019. 
Hlasování o návrhu schválení zavedení elektronických výplatních pásek pro zaměstnance 
LFP cca od 2. pololetí 2019 

pro schválení 20 
proti schválení 0        
zdrželi se hlasování 0 
Akademický senát LFP schvaluje přechod na elektronické výplatní pásky pro zaměstnance 
LFP 

• čerpání dovolených probíhá ve spolupráci s osobním oddělením a v souladu se zákoníkem 
práce, objem prostředků za nevyčerpanou dovolenou významně poklesl (viz graf vývoje 2012-
2018) 

Projektové a investiční oddělení 
• objem prostředků, se kterými LFP hospodaří v letech 2018-2021, je cca 500 mil. Kč (NPÚ, 

AZV, GAČR, PROGRES, UNCE, PRIMUS, Česko-Bavorsko, VaVaI, OP VVV) 
• spolufinancování projektů představuje pro LFP minimálně 18 mil. Kč  
• v současné době probíhají jednání s MŠMT ohledně nejisté částky 24 mil. Kč v rámci 

rozpočtové řádky režie, LFP očekává vyjádření MŠMT 

Referát bezpečnosti a ochrany zdraví 

• s ohledem na znění článku 14 Statutu fakulty je Akademickému senátu předložen k vyjádření 
návrh ke změně článku 22 Organizačního řádu děkanátu na nové znění: 
plán krizové připravenosti fakulty v souladu s pokyny ministerstva školství, bezpečnostního 
odboru rektorátu a příslušných územních orgánů 
plnění povinností vyplývajících z předpisů o bezpečnosti a ochraně zdraví při práci 
plnění povinností vyplývajících z předpisů o požární ochraně 
plnění povinností vyplývajících z předpisů o odpadech 
plnění povinností archivního uzlu podle pokynů  Archivu UK 
plnění dalších úkolů, které mu uloží tajemník fakulty 
spolupráci s dalšími odděleními děkanátu 

• s ohledem na plněné úkoly, strukturu děkanátu i návaznost na rektorát dochází ke změně názvu 
na Bezpečnostní oddělení 

Hlasování o návrhu změny textu článku 22 Statutu fakulty dle předloženého podkladu 

pro schválení 19 
proti schválení 0        
zdrželi se hlasování 0 
Akademický senát LFP schvaluje změnu textu článku 22 Statutu fakulty ve znění, které bylo 
prezentováno 

Ekonomické oddělení 

• počet zpracovaných faktur v roce 2018 byl 4198 
• průměrný počet pracovně právních vztahů 958; z toho pracovních poměrů 66%, dohod o 

pracovní činnosti 8%; dohod o provedení práce 26% 
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Návrh rozdělení finančních prostředků na jednotlivé programy Progres uskutečňované na 

Lékařské fakultě v Plzni v r. 2019 - prof. MUDr. Matějovič, Ph.D. 

 

Hlasování o návrhu rozdělení finančních prostředků na jednotlivé programy Progres v roce 2019 

pro schválení 17 
proti schválení 0        
zdrželi se hlasování 0 
Akademický senát LFP schvaluje předložené rozdělení finančních prostředků na jednotlivé programy 
Progres na LFP v roce 2019 

 
Termíny dalších jednání AS: 
25. 04. 2019 
06. 06. 2019 
V mezidobí budou případná rozhodnutí AS probíhat formou per rollam. 
 
 
Zapsala: Jitka Nováková 
Předseda AS: doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D. 

Název programu Progres 
Rozpočet v 
% 

Rozpočet v 
Kč 

Q37 Komplexní poranění a funkční poruchy páteře, pánve, 
končetin a syntopicky blízkých orgánů a struktur (LFP, 2. LF, 3. 
LF)   - prof. MUDr. Martin Krbec, CSc. (3. LF) / doc. MUDr. 
Tomáš Pavelka, Ph.D. (LFP) 

1,2 348 319 

Q38 Kardiovaskulární výzkumný program (LFP, LF 1, 2. LF, 3. 
LF), prof. MUDr. Petr Widimský, DrSc., FESC., FACC (3. LF) 
/ prof. MUDr. Richard Rokyta, Ph.D. (LFP) 

2,8 812 745 

Q39 LFP Náhrada, podpora a regenerace životně důležitých 
tkání a orgánů (LFP) - prof. MUDr. Martin Matějovič, Ph.D. 

96,0 
27 865 531 

 

Celkem: 100 29 026 595 


